
Hafif Raylı Sitem İçin Proje
Çalışması Başlıyor

 
thi – Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Metin Genç,
aralık ayı ilk meclis toplantısında Hafif Raylı Sistem Projesi
için firmanın bu hafta Trabzon’a geleceğini açıkladı. Başkan
Genç,  “Proje  çalışmasını  başlatıyoruz.  Hedefimize  emin
adımlarla yürüyoruz” dedi.

Trabzon  Büyükşehir  Belediyesi  aralık  ayı  meclis
toplantılarının ilki Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Metin
Genç  başkanlığında  gerçekleşti.  Başkan  Genç,  meclis
toplantısında ilk olarak yapılan faaliyetlerle ilgili meclis
üyelerini ve katılımcıları bilgilendirdi. Başkan Genç, hafif
raylı sistem projesi ile ilgili şunları kaydetti: “24 Nisan’da
raylı  sistem  projemizin  ilk  protokolünü  imzalamıştık.  12
Ağustos’ta  Cumhurbaşkanlığı  Strateji  Başkanlığı  tarafından
onaylandı. 13 Ekim tarihinde de güzergah etüdü ve uygulama
projesinin  ihalesi  yapıldı.  İhale  süreci  kesinleşti  ve  2
Aralık 2024’te sözleşmesi imzalandı. 12 Aralık Perşembe günü
Ulaştırma  ve  Altyapı  Bakanlığı  Altyapı  Yatırımları  Genel
Müdürümüz  ve  proje  firması  şehrimize  gelecek.  Proje
çalışmasını  başlatıyoruz.  İnşallah  şehrimize  hayırlı  olur.
Hızlı bir şekilde vaziyet ediyoruz. Seneye bu zamanlarda kazma
vurmak istiyoruz. Hedefimize emin adımlarla yürüyoruz.”
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Çukurçayır’daki  kreş  projesi  ile  ilgili  sorular  üzerine
konuşan Başkan Genç, “Orada herhangi bir parkın kullanımına
zarar gelmeyecek. Ağaçlara zarar verilmeyecek. Zarar gelecek
bir  husus  olursa  o  noktada  çalışma  gerçekleştiririz”
ifadelerini  kullandı.

GÜZEL BİR ÇALIŞMA OLDU

TRAMAR ile ilgili bilgi veren Genç, “Şehrimiz açısından güzel
bir işe imza attık. Yerel markalarımıza da destek oluyoruz. 16
bin civarında vatandaşımız alışveriş yaptı. Burada herhangi
bir kâr amacımız yoktur. Satış fiyatları piyasadan daha uygun.
Hemşehrilerimiz  adına  çok  mutluyuz.  Amacımız  esnafımızla
rekabet  değildir.  Sosyal  belediyecilik  anlamında  güzel  bir
çalışma oldu” dedi.

ÖNCELİK SAMSUN-SARP

Erzincan-Trabzon demiryolunun Rize’ye kaydırılacağı iddiaları
üzerine  Başkan  Genç  şunları  söyledi:  “Demiryolu  uzun  bir
süredir  şehrimizin  gündeminde.  Burada  Trabzon  ve  Rize’yi
yarıştırma amacında değilim. Trabzon bölgenin merkezi olan bir
şehirdir.  Rize’de,  Ordu’da  havalimanı  yapıldı.  Bu  bölgeyi,
şehirleri  sınırları  ile  yarıştıran  bir  anlayışta  değiliz.
Bölgemiz yeter ki yatırım alsın. Şehrimizin evladı Ulaştırma
ve  Altyapı  Bakanımız  Abdulkadir  Uraloğlu  takip  ediyor.
Erzincan-Trabzon  demiryolu  güzergahı  projesi  bakanlığımızın
gündemindedir. Rize de bunu kendi iline talep edebilir. Ancak
şu  anda  bakanlığımızın  öncelikli  projesi  Samsun-Sarp
demiryoludur. Bunu Bakanımız söyledi. Bütün bölgeye hitap eden
ve hızlı tren ulaşımını da kapsayan bir proje olacak diye
düşünüyorum.”

OLUMLU GELİŞMELER GÖRECEĞİZ

Suriye’de yaşanan gelişmelere de değinen Başkan Genç, “Türk
askerinin oraya gitmesinin ne kadar kıymetli olduğu, Halep’te
Türk bayrağının dalgalanmasının ne kadar kıymetli olduğu bir
kez daha ortaya çıktı. ‘Suriye’de ne işimi var?’ diyorlardı.



Demek ki Suriye’de işimiz varmış. Bir siyasi düşünceden öte
Türk devletinin aklıyla beraber yürüyor. İnşallah hem buradaki
kucak açtığımız Suriyelilerin memleketlerine dönüşü noktasında
hem de sınırdaki PKK-PYD terör örgütüyle mücadele anlamında
çok daha olumlu gelişmeler göreceğiz” dedi.


